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In de afgelopen maanden is de Regionale Samenwerkings Agenda (RSA) 2019-2022 voorbereid. De 

RSA is opgesteld door de portefeuillehouders (Regio) en wordt door het college aan de Raad 

voorgelegd (het raadsvoorstel volg later, zie de wethoudersbrief hierover1). De vaststelling van de 

RSA gebeurt volgens planning in juni en juli door de raden. Aan die vaststelling gaat overleg binnen 

en tussen de gemeenteraden vooraf, ook om wijzigingsvoorstellen af te kunnen stemmen. Wij willen 

graag een eerste, oriënterende bespreking van de RSA in de Raadscommissie van Hilversum, mede 

als voorbereiding op het door de Regio georganiseerde overleg (amendementenmarkt) tussen de 

Raden over de RSA van 13 mei as.  

In de nota “Sturen op verbonden partijen” (2013) heeft de Raad bepaald dat wij t.a.v. verbonden 

partijen moeten sturen op doelstellingen en prestaties en vooraf onderwerpen moeten aangeven 

waarop de raad uitgangspunten, prestatie-indicatoren, etc. wil meegeven. In het Rekenkamer 

onderzoek naar de “Grip op samenwerking” (2018) werd geconcludeerd dat de gemeente voldoende 

grip op samenwerking heeft, maar dat de raadsleden overheersend het gevoel hebben onvoldoende 

grip te hebben. Ook om deze reden lijkt het ons gewenst om ons actief met de RSA bezig te houden.  

Met de tweede RSA van de Regio Gooi en Vecht wordt gemarkeerd dat de Regio in belang toeneemt. 

Zowel de vertegenwoordiging van de Regio naar buiten (Rijk, provincies, MRA-Regio Utrecht) als voor 

de gezamenlijke uitvoering van taken. Bij beide speelt dat de beleidsvorming in belang toeneemt. Om 

als Regio naar buiten te kunnen treden is gezamenlijke visie en beleid nodig en ook slagkracht om 

regionaal positie in te nemen. Een efficiënte en effectieve uitvoering van taken vraagt om het (steeds 

opnieuw) goed afwegen van regionale schaalvoordelen en lokaal maatwerk.  

Raadsleden zullen in toenemende mate op ‘twee borden’ moeten spelen: het regionale en het lokale. 

Wij willen met deze bespreking bijdragen aan actief ‘spel’ op het regionale bord.  

De bespreking kan zich wat ons betreft richten op de volgende punten: 

1. Zijn de door Hilversum ingebrachte speerpunten goed in de RSA verwerkt? 

2. Geeft deze RSA voldoende grip op onze regionale samenwerking? 

3. Vinden we het gewenst om als Hilversum samen te werken bij evt. wijzigingsvoorstellen, en 

op welke thema’s of onderwerpen zouden we dat dan doen? 

We vragen het college om in reactie op een eerste ronde van de Raad, toe te lichten welke afweging 

bij het schrijven van de concept RSA in de Regio is gemaakt.  
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1 Deze wethoudersbrief zit bij de vergaderstukken of volgt spoedig. 


